

**Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 2024**  
**Registration for Category A and Category B Subjects**  
**List of Examination Fees and Supplementary Fees**

<b>Examination Fees</b>	
Initial fee (For private candidates only)	\$550
Subject fees* for English Language / Chinese Language / Six Other Languages subjects	\$718
Subject fees* for other subjects	\$480

<b>Supplementary Fees</b>			
	<b>Category</b>	<b>From 15 November to 5 December 2023 (i.e. during the amendment period)</b>	<b>On or after 6 December 2023 (See Points to Note)</b>
1	<b>Deletion of subjects</b>	No supplementary fee will be charged while the subject fees will not be refunded.	Application for deletion of subjects will normally <b>not</b> be accepted.
2	<b>Substitution of subjects</b>	The candidate should pay the difference in subject fees*. If there is an excess of the subject fee paid, the balance will not be refunded.	The candidate should pay: (1) a supplementary fee of \$661 per subject; and (2) the subject fee* for each subject
3	<b>Addition of subjects</b>	The candidate should pay the subject fees*.	
4	<b>Late entry</b>	A supplementary fee of \$443 will be charged to each candidate.	A supplementary fee of \$886 will be charged to each candidate.

\* The subject fees for the 2024 HKDSE school candidates will be settled by the Government.

<b>Supplementary Fees</b>				
		<b>On or before 5 December 2023</b>	<b>Between 6 December and 14 December 2023</b>	<b>After 14 December 2023</b>
5	<b>Choice of examination centre district<sup>^</sup></b>	No supplementary fee will be charged.	\$443 per application	\$886 per application  <b>Note:</b> Application after 14 December 2023 will normally not be accepted, unless there are justifications.

<sup>^</sup> **Includes the change of choice of examination centre district/change of sitting the core subject examinations in Home Centre to Non-home Centre and vice versa (applicable to school candidates only)**



**Points to Note:**

Applications for late entry/subject amendment will normally **not be accepted** after 5 December 2023. Requests made thereafter will be exceptionally considered by the Secretary General on a case-by-case basis. **Any super-late requests for late entry/subject amendment will not be accepted after 21 March 2024 (i.e. 10 working days before the start of the first written examination on 9 April 2024).** In addition, the HKEAA will **not provide faxed copies of question papers to wrong-centre or wrong-version candidates.**

**2024 年香港中學文憑考試  
甲類及乙類科目考試報名  
考試費及附加費一覽表**

<b>考試費</b>	
報名費（只適用於自修生）	\$550
英國語文/中國語文/其他六種語言科目考試費*	\$718
其他科目考試費*	\$480

<b>附加費</b>			
	<b>類別</b>	<b>2023 年 11 月 15 日至 2023 年 12 月 5 日 (即更改報考科目資料申請時段)</b>	<b>2023 年 12 月 6 日或以後 (見注意事項)</b>
1	<b>刪除科目</b>	考生毋須繳交附加費。而有關的科目費將不獲發還。	考評局通常 <b>不接納</b> 刪除科目的申請。
2	<b>更改科目</b>	考生須繳交科目費*的正差額；如該差額為負數，則不獲發還。	考生須繳交： (1) 附加費每科\$661；及 (2) 每科科目費*。
3	<b>增加科目</b>	考生須繳交科目費*。	
4	<b>逾期報名</b>	考生須繳交附加費\$443。	考生須繳交附加費\$886。

\* 2024 年學校考生的科目費將由政府代繳。

<b>附加費</b>				
	<b>類別</b>	<b>2023 年 12 月 5 日 或之前</b>	<b>2023 年 12 月 6 日 至 12 月 14 日</b>	<b>2023 年 12 月 14 日後</b>
5	<b>試場地區選擇<sup>^</sup></b>	毋須繳交附加費。	443 元（每申請計）	886 元（每申請計）  <b>註：</b> 除非考生能提供充分理由，否則考評局通常 <b>不接納</b> 2023 年 12 月 14 日後遞交的申請。

<sup>^</sup>包括更改試場地區選擇／是否於原校或非原校試場應考核心科目(只適用於學校考生)



**注意事項：**

考評局通常**不接受** 2023 年 12 月 5 日以後提出逾期報名／更改報考科目資料的申請。於此日期後提出的申請均會交由秘書長按個別情況作特別考慮。於**2024 年 3 月 21 日(即 2024 年 4 月 9 日筆試開始前的 10 個工作天)**或以後提出的任何嚴重逾期報名／更改報考科目申請將**不獲接納**。此外，本局將**不會**向前往非指定試場應試／准考證未印有與考科目／卷別的考生提供傳真試卷的安排。

**2024 年香港中學文憑考試**  
**Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 2024**

報考丙類（其他語言）科目考試（即 2023 年 11 月）  
 考試費及附加費一覽表

**Registration for Category C (Other Languages) Subject Examination (i.e. November 2023 series)**  
**List of Examination Fees and Supplementary Fees**

考試費 / Examination Fee	
報名費（只適用於自修生） Initial fee (For private candidates only)	\$550
其他六種語言科目考試費* Six Other Language Subjects*	\$718

附加費 Supplementary Fee		
2023 年 7 月 13 日至 7 月 26 日 (即更改報考科目資料修改期間) From 13 July to 26 July 2023 (i.e. during the amendment period)		
	類別 Category	
1	刪除科目 Deletion of Subjects	考生毋須繳交附加費。而有關的科目費將不獲發還。 No supplementary fee will be charged while the subject fees will not be refunded.
2	更改科目 Substitution of Subjects	考生須繳交附加費 \$286（以每一考生申請計，不論有關科目的數量）。 Candidate should pay a supplementary fee of \$286 (per application irrespective of the number of subjects).
3	增加科目 Addition of subjects	考生須繳交科目費*另加附加費 \$286（以每一考生申請計，不論有關科目的數量）。 Candidate should pay the subject fees* plus a supplementary fee of \$286 (per application irrespective of the number of subjects)
4	逾期報名 Late entry	考生須繳交附加費 \$443。 A supplementary fee of \$443 will be charged on each candidate.

\* The subject fees for the 2024 HKDSE school candidates will be settled by the Government.  
 2024 年文憑試學校考生的科目費將由政府代繳。